
 
Bestyrelsesmøde 7.1.2024 

Deltagere:   
Afbud: Peter, Claus 

  

Dagsorden  Drøftelse  Beslutning  

Godkendelse af Referat     Godkendt 

Godkendelse af 
dagsorden  

 Godkendt 

Valg af referent   Helen 

Økonomi   Claus deltager i næste 
bestyrelsesmøde, hvor en 
udspecificering af udgifter 
præsenteres 

Bridgefestivalen 2024  DBF er kommet med et oplæg og har inviteret til 
kaffemøde 

Onsdag den 10.2. 2024 
afvikler DBF, Niels og 
Helen møde vedr. 
aktiviteter under 
Bridgefestivalen. 
Bestyrelsen har givet 
mandat til at Niels, Helen 
kan træffe beslutninger.  

Sølvturneringen 23&3 Godkendt af distriktet. Annonce til bridgebladet? Annonce sendt til DBF 

den 13.12.2023 

International turnering Kontaktet Sus Vang 
Internationale turnering – Mark sender et link  

Eli får tilsendt LINK til 

den internationale 

turnering for at afprøve 

om det er relevant for 

Cyberbridge. 

 

Niels undersøger Real 

bridge – hvad der her 

udbydes af internationale 

turneringer 

Distriktsmøder m.fl.  Afklaring – hvem skal repræsentere Cyberbridge 
v/distriktsmøder m.fl? 
Skal det aftales i bestyrelsen? 
Forventninger v/deltagelse? 

Bestyrelsen beslutter 

hvem som skal deltage og 

repræsentere Cyberbridge  

v/ invitationer til 

distriktsmøder o.lign. samt 

evt. have mandat til at 

træffe beslutninger.  

Sidste nyt fra 
spilleudvalget  

  Intet nyt 

Undervisning    Søren og Niels planlægger 

fredagens undervisning, 

indhold og teknik, den 



10.1.LINK sendes ud til 

medlemmerne 

Vedtægter(H)   Er processen begyndt Indkaldelse til nyt 

bestyrelsesmøde den 

18.2.2024 kl. 10.30 

PLANLÆGNING AF 

GENERALFORSALING   
Helen kontakter et 
medlem af Cyberbridge 
for at afklare om 
vedkommende kan være 
behjælpelig med 
markedsføring 

Generalforsamling 2024   Dagsordenspunkter planlægning m.m. Indkaldelse til nyt 

bestyrelsesmøde den 

18.2.2024 kl. 10.30 

PLANLÆGNING AF 

GENERALFORSALING  
Spilledage i Julen - 
evaluering 

  Aftenturneringerne 

henover Julen været godt 

besøgt. 

 

Eftermiddagsturneringer 

har ikke været besøgt - 

enkelte gange ikke 

gennemført, hvilket er 

uhensigtsmæssig. 

 

Ambitionen om at afvikle 

flere turneringer henover 

Julen vurderes ikke at 

være efterspurgt af 

medlemmerne. 

Fysisk bridgekomsammen 
efteråret 2024? I 
samarbejde m/lokal 
bridgeklub 

 Der er drøftet mulighed fx. I efteråret 2024 
   

Besluttet ikke at 

planlægge nyt fysisk 

komsammen før det 

efterspørges af 

medlemmer 

Rækkeopdeling – 
evaluering 

I drop-in turneringer? 
 

Realbridge (ved Shireen) vil indkalde de nationale 
organisationer til en diskussion af tekniske behov 
mht. inddeling. 

Bestyrelsen har d.d. 
besluttet at yderligere 
drøftelse af "styrke 
inddelte rækker” for 
nuværende betragtes som 
afsluttet. 
 

Præcisering 

  



Beslutningen om styrke 
opdelte rækker torsdage 
og fredage, såfremt der er 
minimum 4 borde i hver 
række, fastholdes jf. 
Beslutningen 5.11.2023 

 
Medlemmerne beslutter 
selv hvilken række de 
ønsker at spille i! 
 
Turneringslederen træffer 
5 minutter før 
turneringsstart 
beslutningen om hvorvidt 
der skal spilles i 1 eller 2 
rækker 
 
Turneringslederen kan 
såfremt der er 
oversiddere i en række 
evt. spørge om der er et 
par som vil flytte i en 
anden række, så der ikke 
er oversiddere. 
 

Turneringslederen 

benytter dagens turnering 

link.  

 

ALLE der ikke er 

turneringsansvarlig på 

dagen benytter sig af den 

almindelige indgang til at 

spille turnering. 

 

 Niels orienterer de 
turneringsansvarlige om 
ovenstående beslutning  
  
 

Gennemgang af 
datamateriale fra 2023 

 
Niels gennemgår 
datamaterialet. Godt 
arbejde og godt grundlag for 



at drøfte 
planlægningsarbejdet 

EVT. 
 

Ingen punkter 

Transportudgifter 
 

Der ydes dækning af 
transportudgifter i 
forbindelse m/møde i DBF 

Næste møde  18.2.2024 fra kl. 10.30 – 12.00    

  

  


